
Schůze zástupců SRPDŠ Albrechtická,  konaná dne 3.10.2024 

Přítomni: Iva Straková, Žaneta Slavatová (Rybičky), Iva Blahutová (Berušky), Michaela Skálová 
(Medvíďata), Lucie Dvořáková (Včeličky), Zuzana Váchová (Lvíčata), Lenka Voženílková (Dráčci),  
Monika Benešová (Žirafky). 

 

Neomluven/nepřítomen: nikdo 

PRŮBĚH SCHŮZKY 

Volba předsedy a ostatních členů SRPDŠ: 

• Předseda: Iva Blahutová (7 hlasů) 
• Zástupce předsedy: Žaneta Slavatová (7 hlasů) 
• Zapisovatel: Iva Blahutová (7 hlasů) 
• Stravování: Lucie Dvořáková  (7 hlasů) 
• Kontrola výdajů: Michaela Skálová (7 hlasů) 

Hlasování: všichni přítomní hlasovali PRO. 

Schvalování rozpočtu: 

Projednání návrhu rozpočtu SRPDŠ pro rok 2024/2025: všichni členové výboru obdrželi 

od paní ředitelky návrh rozpočtu MŠ; nikdo neměl k rozpočtu dotazy. 

Hlasování: všichni přítomní hlasovali PRO – rozpočet byl tedy schválen. 

Stanovy: 

Zůstávají beze změny 

 

Navrhovaná témata k diskuzi s paní ředitelkou: 

 

• Stravování – možnost dostat na talíř jen část oběda (např. nedávat na talíř špenát), 
• Zastínění zahrady v Albatrosu je v plánu, 
• Albatros – zda bude plot mezi zahradou a vchodovou brankou, 
• Zda budou čipy ke dveřím v Albatrosu, 
• Zda bude příští rok možnost přestoupit z Albatrosu do Albrechtické, 
• Příští školní rok, zda budou děti zůstávát ve stávající třídě a zda zůstanou stejné paní učitelky, 
• Mikuláš, Velikonoce zda by mohla řešit MŠ 

 

 

 


